
Protokół 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Gospodarki Komunalnej  

z dnia 27 kwietnia 2013 r. 

 

 

W dniu 27 kwietnia 2013 r. na wniosek Przewodniczącego Komisji Pana Krzysztofa 

Ossowskiego zwołane zostało posiedzenie Komisji Budżetu i Gospodarki Komunalnej. 

Zgodnie bowiem z rocznym planem pracy, zatwierdzonym uchwałą Nr XXXII/182/12 Rady 

Gminy Kaźmierz z dnia 28 grudnia 2012 r. komisja miała zaplanowany przegląd hydroforni  

i oczyszczalni ścieków na terenie Gminy (lista obecności stanowi załącznik do protokółu).  

W posiedzeniu uczestniczyli także Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych w Kaźmierzu Pani 

Ewa Spychała, Kierownik Wydziału Nieruchomości i Inwestycji Pan Marek Nowak, 

Przewodniczący Rady Gminy oraz radni nie będący członkami komisji budżetu. 

Objazd rozpoczął się o godz. 13.30. Uczestnicy dokonali wizji lokalnej następujących 

obiektów: 

1) Punkt Selektywnego Zbierania Odpadów przy Zakładzie Usług Komunalnych, 

2) Stacja Uzdatniania Wody w Kaźmierzu, 

3) rozbudowywana oczyszczalnia ścieków w Kiączynie, 

4) Stacja Uzdatniania Wody w Gaju Wielkim, 

5) oczyszczalnia ścieków w Witkowicach, 

6) Stacja Uzdatniania Wody w Piersku, 

7) most na Kanale Bytyńskim w Witkowicach, 

8) chodnik przy ul. Dworcowej w Kaźmierzu, znajdujący się przy drodze powiatowej  

nr 1864P. 

Jako ostatni obiekt członkowie komisji obrali sobie pałac przy ul. Nowowiejskiej  

w Kaźmierzu, który podczas ostatniej sesji radni uchwałą XXXIV/202/13 Rady Gminy 

Kaźmierz z dnia 27 marca 2013 r. w sprawie przejęcia na własność gminy nieruchomości 

wchodzącej w skład zasobu Agencji Nieruchomości Rolnych zgodzili się przejąć. Jak można 

bowiem przeczytać w uzasadnieniu uchwały cyt: ,, Przejęcie przedmiotowej nieruchomości 

pozwoli pozyskać bardzo ważny punkt infrastruktury społecznej związanej z zaspokojeniem 

podstawowych potrzeb mieszkańców naszej gminy. Na w/w nieruchomości gmina planuje 

prowadzić edukację publiczną tj. organizację młodszych klas szkoły podstawowej i oddziałów 

przedszkolnych 5 godz. oraz działalność Gminnego Ośrodka Kultury. Ponadto na terenie 

wokół pałacu przewiduje się realizację ścieżek spacerowych z ławkami oraz boiska do piłki 



siatkowej i nożnej, przez co pozyskane zostanie miejsce dla uprawiania kultury fizycznej dla 

dzieci i młodzieży.” 

Objazd zakończył się o godz. 17.00.     

Na tym protokół zakończono. 

                                          Obradom przewodniczył: 

                           Przewodniczący Komisji 

         Krzysztof Ossowski 


